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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 4. marca  2014 
 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  A. Dobrodenka, P. Mišík 
 
Zasadnutie viedla starostka obce A. Kandaliková, ktorá privítala prítomných 
a predniesla nasledovný program.  

1. Správa o činnosti 
2. Návrh zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 
3. Návrh zmluvy o odbere  a zhodnocovaní odpadu 
4. Návrh dodatku č. 2 k zmluve, ktorou sa upravujú podmienky na 

odvádzanie odpadových vôd s obcou Horovce 
5. Žiadosť o príspevok na vydanie knižného diela 
6. Harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva v r. 2014 
7. Rozpočtové opatrenie 
8. Záver 

 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania.  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš, R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 1. bodu: Správa o činnosti  
 Dňa 28. 12. 2013 zorganizoval obecný úrad,  predseda kultúrnej komisie 
J. Sporiš a Poľovnícke Združenie Englová  posedenie pri guláši pre občanov 
obce. Starostka obce poďakovala  poslancom za aktívnu účasť na tomto   
spoločenskom podujatí, Ing. V. Backovi za plagáty – pozvánky na akciu. V tejto 
súvislosti starostku obce oslovilo PZ Englová o  zľavu  z nájomného  za sálu na 
ples. Poplatok je 332 €, žiadosti zatiaľ nebolo vyhovené.  
 J. Parišev, správca cintorína oslovil starostku obce s požiadavkou výmeny 
kríža na cintoríne. Potrebné by bolo vymeniť oba kríže, pred cintorínom aj na 
cintoríne, ale kritickejší je stav kríža pred vstupom. Drevo na tento kríž je už 
dlhšiu dobu uložené na vysušenie u J. Pariševa. Starostka obce požiadala  
predsedu stavebnej komisie A. Dobrodenku a zástupcu starostky P. Mišíka  aj 
ostatných poslancov,  aby oslovili stolárov a zistili cenové možnosti zhotovenia 
nového kríža a tiež nech posúdi kvalitu dreva. 
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 Spolu so starostom obce Horovce sa starostka obce zúčastnila rokovania 
s riaditeľom Povodia Váhu Nimnica, Ing. Čibenkom  o možnostiach vyčistenia 
potoka Suchlica  od cintorína až po ústie do rieky Lednica. Zatiaľ je ústny 
prísľub, že v druhom polroku roku 2014. Písomná žiadosť  obce na vyčistenie 
potoka  bola odoslaná dňa 13.1.2014. 
 V januári tohto roku sa podarilo prehĺbiť a vyčistiť jarok  v „Súhrade“.   
Vyčistenie zrealizoval p. Mikula sponzorsky. Jeho stavebná firma v obci 
realizovala stavebné práce ako subdodávateľ. 
 Dňa 22. 1. 2014 bola podpísaná zmluva  s PPA  na Revitalizáciu 
verejného priestranstva v časti obce „Nová Ves“. Zmluva bola podpísaná 
v kancelárii MAS Vršatec v Hornej Súči. Tento projekt má byť zrealizovaný do 
30. 4. 2014. Keďže súčasťou projektu bola aj práca  prevedená za spoluúčasti 
obce, starostka obce požiadala poslancov, aby sa zúčastnili na brigáde – pri 
odstránení pôvodnej informačnej tabule, prípadne iných prác.  Dobrovoľnícka 
práca musí byť zdokumentovaná a je súčasťou žiadosti o platbu. O spoluprácu 
boli oslovení aj hasiči. 
 Dňa 18.2.2014 bolo obci doručené  Rozhodnutie Banského úradu 
v Prievidzi, ktorým sa predlžuje časová platnosť rozhodnutia OBÚ v Prievidzi 
o povolení činnosti vykonávanej banským spôsobom – likvidácia štrkoviska 
v katastrálnom území Dulov – lokalita Dolné Prúdy na  parcele č. 721/13 do 31.  
decembra 2016 pre Agrofarmu, s.r.o. Červený Kameň.  V stanovisku obec 
Dulov žiada zabezpečiť: uzatvorenie zmlúv o používaní ciest pri odťažbe s ich 
vlastníkmi, bezprašnosť používaných ciest pri realizácii likvidácie štrkoviska 
a to sústavným denným polievaním ciest v suchom počasí vyhovujúcou vodou,  
udržiavanie používaných ciest v dobrom stave po celej trase odvozu, uvedenie 
používaných ciest  do pôvodného stavu po ukončení činnosti v lokalite Dolné 
Prúdy a po celej trase odvozu, - aby doťažba nemala vplyv na úbytok spodných 
vôd, nakoľko nie všetci obyvatelia sú napojení na verejný vodovod. Podmienka 
úbytku spodných vôd je stanovená v rozhodnutí povolenia ČVBS OBÚ 
v Prievidzi pod č. 1255-3294/200/ z 20.8.2008.  OBÚ v  Prievidzi  povoľuje 
ČVBS na parcele č. 721/13, na ktorú sa vzťahuje platná banská legislatíva, 
zostávajúce podmienky si musí organizácia vyriešiť s vlastníkmi pozemkov - 
prístupových ciest a nie je ich možné zahrnúť do doplnku PVL, nakoľko priamo 
nesúvisia s predmetom povoľovanej ČVBS, aj keď na ňu nadväzujú. 
 Dňa 24.2.2014 bol na Obecnom úrade v Dulove Ing. L. Scicsay, 
zodpovedný vedúci zamestnanec organizácie za ČVBS spolu s F. Mišúnom, 
s vyjadrením, že budú rokovať s majiteľmi pozemkov ohľadne používania ciest 
na doťažbu. Ing. D. Figúr, predseda Urbárskej obce aj Ing. Milan Staňo (AGRO 
Dulov) to potvrdili. 
 Obecný úrad navštívil obchodný zástupca firmy  Blachotrapez – už 
v minulosti starostka obce informovala OZ o možnosti úpravy autobusovej 
čakárne na hlavnej ceste pri kaplnke touto firmou. Po  miestnej obhliadke sa 
zistilo, že nosné stĺpy sú celkom skorodované. Z  našej strany je potrebné 



3 
 

zlikvidovať pôvodnú čakáreň, osadiť nové nosné stĺpy – konštrukciu a firma 
Blachotrapez by čakáreň opláštila plechom  bezplatne,  na základe zmluvy 
o reklame. Požaduje umiestnenie reklamného panelu 2 x 1 m. Ak majú poslanci 
iný návrh na rekonštrukciu čakárne, starostka očakáva ich predloženie. 
V rozpočte sa uvažuje so sumou 1.500 €.  
 Okresný úrad Ilava, katastrálny odbor zverejnil Vyhláškou dňa 
16.12.2013 Návrh Registra obnovenej evidencie pozemkov v katastrálnom 
území Dulov, ktorý vypracoval Ing. Jozef Fencák, F-GEODET z Dlhej nad 
Cirochou.  Vyhláška bola zverejnená na úradnej tabuli obce Dulov a tiež na 
webovom sídle obce Dulov. Proti návrhu z výpisu registra ROEP bolo možné  
podať písomnú námietku spolu s jej odôvodnením. Taktiež bolo možné 
predkladať komisii žiadosti v lehote od 16.12.2013 do 31.1.2014 na 
nadobudnutie vlastníctva vydržaním, čo je predmetom §11a  zákona 180/1995 
Zb. Pracovníčky obecného úradu  veľmi intenzívne spolupracovali s občanmi   
na podávaní žiadostí. Dňa 26.2.2014 sa uskutočnilo prvé zasadnutie komisie 
ROEP a dňa 11. 3. 2014  sa uskutoční ďalšie zasadnutie. 
 Dňa 20.2.2014 bola zverejnená výzva na stránke PPA na predkladanie 
žiadosti o úhradu DPH obciam podľa usmernenia Ministerstva 
pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR. Obec Dulov  pracuje na žiadosti na 
úhradu DPH - na financovanie výstavby chodníka, realizovaného  v roku 2013. 
 Na základe zverejnenej výzvy Ministerstva financií SR podala Obec 
Dulov Žiadosť o poskytnutie dotácie  na Modernizáciu majetku obce – obnova 
inventáru formou výmeny stolov a stoličiek v kultúrnom dome v Dulove. 
Rozpočtové náklady  9.050 €, z toho 10% spoluúčasť obce (905 €),  žiadosť bola 
podaná  na čiastku  8.145 €. Dúfame, že budeme so žiadosťou o nenávratný 
finančný príspevok úspešní.  
 Dňa 20.2.2014 bolo doručené Vyjadrenie k projektovej dokumentácii 
trvalého dopravného značenia na miestnych komunikáciách v obci Dulov – od 
Okresného dopravného inšpektorátu, ktorý súhlasí s použitím trvalého 
dopravného značenia na miestnych komunikáciách v obci Dulov za dodržania 
nasledovných podmienok: na výkresoch č. K2  až K5 zrušiť 8x DZ č. B31a 
najvyššia dovolená rýchlosť „30“ a na výkrese č. K6 doplniť 2x DZ č.IP5 
návesť pred slepou cestou. Vyhotovená projektová dokumentácia trvalého 
dopravného značenia na miestnych komunikáciách v obci Dulov bola takto 
overená OR PZ SR. 
 Starostka obce poďakovala J. Sporišovi, predsedovi kultúrnej komisie za 
zorganizovanie fašiangov 1.3.2014 a Ing. V. Backovi za zhotovenie plagátov. 
Takisto poďakovala všetkým, ktorí sa do tohto už tradičného podujatia zapojili – 
masky, varenie gulášu a občerstvenia, večernej zábavy.  
 Predseda  NR SR  vyhlásil dátum volieb prezidenta SR   -  1.  kolo   na 
15.3.2014 a druhé kolo na 29.3.2014. Politické strany a hnutia nominovali 8 
členov do volebnej komisie v Dulove. Taktiež bo vyhlásený dátum volieb do 
Európskeho parlamentu na 24.5.2014. 
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  Dňa 9.3.2014 odohrá v KD Dulov divadelný súbor POLOpate z Hornej 
Súče divadelnú hru od Petra Karvaša Spolok piatich „P“ alebo Trošku poézie 
nikoho nezabije.  Vstupné bude 1 €, starostka obce požiadala J. Sporiša, 
predsedu kultúrnej komisie o zorganizovanie výberu vstupného, občerstvenie 
a poďakovanie na záver predstavenia. 
  Dňa 30. 3. 2014  odohrá v KD Dulov Divadelný súbor Giovani  z Dolnej 
Súče historickú komédiu  Pomsta porazených. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy o činnosti  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 2. bodu: Návrh zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 
 Obec Pruské, ktorá nám zabezpečuje výkon stavebného úradu 
a špeciálneho stavebného úradu pripravilo návrh zmluvy o zriadení spoločného 
obecného úradu (Príloha č. 1).  
 
Poslanci hlasovali o schválení Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 
s obcou Pruské  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 3. bodu: Návrh zmluvy o odbere  a zhodnocovaní odpadu 

Obec Dulov je prevádzkovateľom ČOV, z ktorej zostáva po vyčistení 
odpadových vôd ostatný odpad (tuhé kaly), ktorý je potrebné ekologicky 
zlikvidovať. Odberateľ, ktorý môže takýto odpad odoberať je  spoločnosť 
BIOPLYN HOROVCE 2, ktorá je najbližšie k našej ČOV na základe nášho 
oslovenia vypracoval návrh zmluvy (Príloha č. 2). Návrh obsahuje cenu 7,5 € za 
tonu likvidovaného odpadu. Potvrdenie o likvidácii je povinným dokladom na 
Recyklačný fond.  

A. Dobrodenka – ako to obec zabezpečovala doteraz?  
Starostka obce – spoločnosť Agdrodulov fakturovala za vývoz 1 fekálového 
voza 20 €. No odberateľ potreboval projekt aplikácie kalov a rozbory. 
Oprávnená osoba na ČOV požadovala nového odberateľa.   

 
Poslanci hlasovali o schválení Zmluvy o odbere a zhodnocovaní odpadu 
s BIOPLYN HOROVCE 2 s.r.o.  
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Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 4. bodu: Návrh dodatku č. 2 k zmluve, ktorou sa upravujú podmienky na 
odvádzanie odpadových vôd s obcou Horovce 
 Obec Dulov ako prevádzkovateľ verejnej kanalizácie, na ktorú je 
napojený aj producent - obec Horovce, fakturuje susednej obci stočné, mesačne 
zálohou 20 m3/deň podľa schválenej ceny s vyúčtovaním dvakrát ročne. Od 
decembra 2013 stúpla spotreba odvedenej vody z obce Horovce na priemer 30 
m3/deň (výkazy denných meraní za december a január). Nárast spotreby je 
zaznamenaný po  vyžiadaní certifikátu o overení meradla odpadových vôd 
odvádzaných z obce Horovce. Z uvedeného dôvodu bol pripravený návrh 
dodatku č. 2  (Príloha č. 3).  
 A.Dobrodenka – je dôležité, aby obec  Horovce návrh čím skôr potvrdila, 
aby obec mohla zvýšiť zálohové faktúry.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Dodatku č. 2 k Zmluve, ktorou sa upravujú 
podmienky na odvádzanie odpadových vôd od producenta k prevádzkovateľovi 
VK  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 5. bodu: Žiadosť o príspevok na vydanie knižného diela 
 Dňa 20.1.2014 bola na obecný úrad doručená žiadosť o finančnú podporu 
pri vydaní knižného diela. Autor diela J. Parišev žiada OZ  o finančnú podporu 
na vydanie diela. Knižné dielo sa zaoberá športom v obci Dulov od vzniku 
telovýchovnej jednoty až po súčasnosť a je obohatené množstvom 
fotodokumentácie. Predbežný náklad jedného výtlačku činí cca 10 €. Obecné 
zastupiteľstvo sa na pracovnej porade, konanej dňa 29. 1. 2014 zaoberalo touto 
žiadosťou  a zhodlo sa v tom, že obec objedná výtlačky knižného diela 
maximálne v hodnote 300 €. Tieto budú použité na reprezentačné účely. 
 
Poslanci hlasovali o schválení objednania knižného diela, ktoré sa zaoberá 
športom v obci Dulov, autora p. Pariševa Jozefa maximálne v hodnote 300 € 
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Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 6. bodu: Harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva v r. 2014 
 Starostka obce predložila návrh harmonogramu zasadnutí OZ na rok 
2014:   4. marca, 28. mája, 6. augusta, 29. októbra, 10. decembra. 
 
Poslanci hlasovali o schválení harmonogramu zasadnutí OZ v Dulove v roku 
2014 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 7. bodu: Rozpočtové opatrenie 
 Mgr. K. Tomanová predložila návrh rozpočtového opatrenia č. 8, ktorým 
a upravuje rozpočet obce k 31.12.2013 so zdôvodnením (Príloha č. 4).  
 Na zasadnutí obecného zastupiteľstva 11. decembra 2013 bolo prijaté 
uznesenie nasledovného znenia: Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje   
zostavenie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry. Uznesenie 
bolo prijaté pred účinnosťou zákona č. 426 z 29. novembra 20103, ktorým sa 
mení zákon o rozpočtových pravidlách. Účinnosť zákona č. 426/2013 bola 14. 
decembra 2013. Preto je potrebné previesť legislatívnu nápravu kvôli platnosti 
uznesenia. Jedná sa o zrušenie pôvodného uznesenia a prijatie návrhu uznesenia 
po účinnosti zákona o rozpočtových pravidlách, teda dnes.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 8, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 31. 12. 2013 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o zrušení Uznesenia č. 44/2013 v bode C/ z 11. decembra 
2013  
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Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení zostavenia a predkladania rozpočtu obce bez 
programovej štruktúry 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš,  R. Žalúdek) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 8. bodu: Záver 
O slovo požiadali diskutujúci: 
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – minulý rok sa pre školu nakupovali iba 
najnutnejšie veci. Škola skončila s prebytkom, z ktorého sa uhradili zálohy na 
elektrickú energiu, dva počítače a nábytok. Takže peňazí bolo dostatok a bude aj 
na rok 2014, preto navrhuje zrealizovať opravu zborovne. Je potrebné o tom 
rozhodnúť do prázdnin. Počas školského roka by sa práce takého rozsahu nemali 
realizovať.  
Starostka obce – uvidí sa, ako sa budú vyvíjať výdavky, aj obecný úrad sa 
maľoval za prevádzky. 
Riaditeľka ZŠ – podlaha sa nedá vymieňať za prevádzky, od nového školského 
roka pribudne žiakov, zvýši sa normatív, na dva mesiace je predplatená 
elektrická energia.  
P. Mišík – aká je súčasná podlaha v zborovni? 
Riaditeľka ZŠ – zhnitá dlážkovica, je potrebné to zaliať betónom a dať 
plávajúcu podlahu alebo dlažbu. 
P. Mišík – mali by sme obhliadnuť priestory pre potreby opravy.  
Riaditeľka ZŠ – verí, že s podlahou aj omaľovaním by výdavky neprekročili 2 
tis. €.  
Riaditeľka ZŠ – kedy sa bude realizovať dopravné značenie? 
Starostka obce – zhotoviteľ bude vybraný verejným obstaraním. 
Riaditeľka ZŠ – ako sa naloží s peniazmi pre CVČ? 
Starostka obce - finančné prostriedky z podielových daní zostanú v  obci.  
Riaditeľka ZŠ – naše deti z toho nevidia nič.  
Starostka obce – všetky prostriedky učené na školu idú v prospech detí. 
A. Dobrodenka – čo obsahuje projekt na úpravu verejného priestranstva pri 
„Legii“? 
Starostka obce – upraví sa priestranstvo, budú osadené čakáreň, lavička, erb, 
informačná tabuľa.  
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P. Mišík – poslanci sa stretnú ohľadom opravy zborovne budúcu stredu o 16.00 
hodine. 
A.Dobrodenka – na tomto stretnutí sa môže dohodnúť aj o výbere dreva na kríže 
na cintorín.  
Starostka obce – problémom pri výmene čakárne pri hlavnej ceste bude 
pozemok. Čakáreň stojí na pozemku Slovenského pozemkového fondu. 
P. Mišík – navrhuje, aby čakáreň pri hlavnej ceste nebola z plechu, ale  
z materiálov, ktoré sú použité aj na čakárňach v obci.  
R. Žalúdek - ak sa uzatvorí zmluva na reklamu na čakárni, bude problém ju 
vypovedať. Navrhuje realizáciu čakárne bez zmluvy o reklame.  
Starostka obce – murovaná čakáreň stála viac ako 100 tis. Sk. Má obavy 
o čakáreň z plastu, keď je mimo obce, aby nebola rýchlo zničená.  
A.Dobrodenka – navrhuje vyzvať Slovenskú správu ciest o rozšírenie cesty pri 
kaplnke. Ing. V. Backo – je to nebezpečný úsek. 
J. Parišev – poslanci mohli skôr upozorniť, aké prijmú uznesenie, berie na 
vedomie uznesenie ohľadom knižného diela.  
J. Parišev – informuje o  činnosti správcu cintorína: V r. 2013 sa konalo 18 
pohrebov, z toho 2 dopoludnia. Kríž v priestore cintorína je zhnitý, zalial to 
dookola betónom, Pri vstupe do cintorína je zhnité rameno, tiež potrebuje 
vymeniť. Drevo bolo nachystané, lepšie sa použilo na misijný kríž. Odložené 
drevo je prasknuté, lepšie je robiť lepený kríž, ako je aj v Tuchyni. Na odložené 
drevo nech sa pozrie odborník. On sám kríže nemôže vymeniť, je ochotný 
pomôcť, ak mu zdravie dovolí. Priestor, kde bol domček je vyčistený, zostali 
betónové základy. Navrhuje základy vyšrámovať a môžu tam byť nové hrobové 
miesta. On sám to nemôže spraviť, nemá šrámačku. Na cintoríne sú 
veľkorozmerné pomníky, ani 4 osoby ich neunesú, pýta sa čo s nimi?  Pri plote 
sú pomníky ťažké, čo  nimi? Oplotenie pri Ľ. Hulínovej je v dezolátnom stave. 
Zábradlie pri vchode treba natrieť. Upraví priestor pri veľkoobjemových 
kontajneroch, aby tam rástla tráva.  
J. Parišev – zaujalo ho čistenia potoka, už vyrezali stromy, konáre ešte zostali. 
Plechové čakárne v minulosti TJ opravovala. Úzka čakáreň je k ničomu, nie je 
ochrana pred poveternostnými vplyvmi. Obec likviduje odpadové vody 
z Horoviec. Podľa informácii Horovce platia za m3 menej ako občania Dulova. 
Mali by platiť rovnaké ceny.  
Starostka obce – stočné sa fakturuje v rovnakej výške producentom Dulova aj 
Horoviec.  
J. Parišev – bude zmluva na spoločný úrad na výveske? 
Starostka obce – všetky zmluvy musia byť zverejnené. 
J. Parišev – poďakoval za organizovanie fašiangov a pracovníčkam OÚ za 
pomoc občanom pri ROEP-e.  
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 Starostka obce A. Kandaliková skonštatovala, že program zasadnutia je 
vyčerpaný a ukončila zasadnutie. 
 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová    
 
 
 
 
        v.r. 
Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 


